
Interpelácia č. 97/2018   
 

 

6. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17.9.2018  

 
 

Mgr. Pristáš: 

Ja by som sa chcel opýtať na detské ihrisko na Ulici Berehovskej, medzi Ulicou Berehovskou 

a Komenského. Nezachytil som nejakú informáciu, dôvod oplotenia toho detského ihriska. 

Kvôli čomu sa to tam oplotilo? 

 

PhDr. Čižmár: 

Myslíte tú aktivitu, ktorá bola zo strany stavebnej skupiny, a niektorých zamestnancov 

mestského úradu? 

 

Mgr. Pristáš: 

Zelená ohrada je okolo, presne okolo detského ihriska pri tej kotolni, pod tzv. tým kopcom.  

 

PhDr. Čižmár: 

Bolo to z podnetu občanov, tu žijúcich občanov. Išlo o zabezpečenie priestoru, kde sa 

pohybujú deti, aby bolo zabezpečené, aby tam sa nedostávali aj psičkári, tzn., podnet zo 

strany mladých rodín.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

 
 

 

 

 

 


